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尊敬的家长：

感谢您关注苏州德威国际高中。在您的孩子踏上德威

就学之路前，本招生信息手册将指引您和孩子了解我

校的招生和考试安排，帮助您顺利完成入学准备。

德威国际高中欢迎每一位学生的加入，录取一名新生

的时候，学校会对学生进行综合考量，关注学生的品

行态度、 语言水平、学业水平及知识技能等。

请您仔细阅读本手册。如您有任何疑问，我们的招生

工作人员都将乐意与您进行深入的交流和沟通。

                    苏州德威国际高中

招生办公室

Dear Parents,

Thank you for your interest in Dulwich International 
High School Suzhou. Before your children begin 
studying at Dulwich, this admissions brochure 
will guide you and your children through the 
enrollment process and examinations arrangements 
at our school, and help you to complete the 
enrollment preparation successfully.

Dulwich International High School always welcomes 
every student to join. When Dulwich enrolls a 
new student, Dulwich makes a comprehensive 
consideration of each student to focus on students’ 
moral attitude, language proficiency, academic 
level, knowledge and skills.

Please read this brochure carefully. If you have 
any questions, our admissions staff are more than 
willing to communicate with you in more detail at 
your convenience.

Dulwich International High School Suzhou
Admissions Office
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新生录取程序  New Students Admission Process

6  

了解学校：通过电话和学校网站进行咨询、报名和预约参观。
Contact the school: consult, apply and make appointment to visit by phone and school 
website.

参加学校招生活动：如学校开放日、招生推介会等。
Join school’s admissions activities: open day, enrolment promotion meeting, etc.

报名：家长可通过学校官方网站和微信进行报名，按照相关流程填写并提交所需资料。

同时在校网上下载备考资料。

Application: Parents can register on the school website or Wechat, and submit the 

relevant information. Meanwhile, parents can download the Entrance Exam Study Guide 

on the school website.

参加入学考试：由数学、科学、英语和面试组成。
Attend the entrance exam: Maths, Science, English and Interview.

录取结果：学校会在考试结束一周内以邮件形式公布录取结果。
Admission result: The exam results will be announced by email within five working days 
after the exam.

办理新生入学手续：学生凭录取通知书缴纳学费、签署就学协议书，参加学校迎新活动。
Admission procedures for new students: students pay the tuition, sign the school 
agreement, and participate in school orientation with the acceptance letter.

  报名前  Before application

  正式报名  Formal application

  录取  Admission

  入学手续办理  Enrollment procedures

  入学考试  Entrance exam
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新生录取程序  New Students Admission Process

7  

招生办电话 Admissions Office:  +86 (0) 512 67875003 / +86 (0) 512 67875023

传真 Fax：+86 (0) 512 62959007

学校网站 School Website：www.dchigh-suzhou.cn

招生办邮箱 Admissions E-mail：admissions@dchigh-suzhou.cn

学校微信公众号 Public Wechat：苏州德威国际高中

学校地址  Address：中国江苏省苏州市工业园区方中街与中新大道东交叉口

Fangzhong Street Near East Zhongxin Ave, SIP, Suzhou, Jiangsu,China

如何了解学校  How to Contact the School

欢迎家长致电我校招生办，或者通过关注、浏览我校官网和官方微信，提前了解学校的相关动态；
家长也可预约到校参观，了解详细信息。

We welcome parents to call our admissions office, or read our school’s information in advance by following 
and browsing our website and Wechat. 
Parents can also make appointments to visit our school and receive more details.

学校微信公众号
Public Wechat



8  9  8  

2016-2017学年招生日程  School Admissions Calendar 2016-2017

苏州德威国际高中2016-2017学年招生日程
Dulwich International High School Admissions Calendar 2016-2017

Month Mon Tue Wed Thu Fri Sat Sun

Nov

1 2 3 4 5 6

7 8 9 10 11 12 13

14 15 16 17 18 19 20

21 22 23 24 25 26 27 第一次德威开放日   DHSZ 1st Open Day

28 29 30

Dec

1 2 3 4

5 6 7 8 9 10 11

12 13 14 15 16 17 18

19 20 21 22 23 24 25

26 27 28 29 30 31 1

Jan

2 3 4 5 6 7 8

9 10 11 12 13 14 15 第一次提前招考   Entrance exam 1

16 17 18 19 20 21 22

23 24 25 26 27 28 29

30 31

Feb

1 2 3 4 5

6 7 8 9 10 11 12 第二次德威开放日   DHSZ 2nd Open Day

13 14 15 16 17 18 19

20 21 22 23 24 25 26

27 28

Mar

1 2 3 4 5

6 7 8 9 10 11 12 第三次德威开放日   DHSZ 3rd Open Day

13 14 15 16 17 18 19

20 21 22 23 24 25 26 第二次常规招考   Entrance exam 2

27 28 29 30 31

Apr

1 2

3 4 5 6 7 8 9

10 11 12 13 14 15 16

17 18 19 20 21 22 23

24 25 26 27 28 29 30

May

1 2 3 4 5 6 7 第三次常规招考   Entrance exam 3

8 9 10 11 12 13 14

15 16 17 18 19 20 21 迎新日   New parents welcome day

22 23 24 25 26 27 28

29 30 31

Jun

1 2 3 4

5 6 7 8 9 10 11

12 13 14 15 16 17 18

19 20 21 22 23 24 25

26 27 28 29 30 第四次最后招考   Entrance exam 4
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报名须知  Application Notice2016-2017学年招生日程  School Admissions Calendar 2016-2017

苏州德威国际高中接收中国籍及外籍适龄学生，外籍及港澳台地区学生均有资格参加入学考试。
Dulwich International High School Suzhou accepts Chinese and foreign school-age students. 
Students from any country, including Hong Kong, Macao, and Taiwan can attend the entrance exam.

报名条件和要求  Conditions and requirement of application

年龄要求：入学前需满14周岁。
Age: Students must be at least 14 years old before enrolling.

入学要求：必须参加我校入学考试并达到录取标准。
Enrollment requirement: Students must sit our school’s entrance exam and meet the admissions criteria.

学期要求：只招收秋季入学学生，不接收中途转学学生。
Term requirement: We only accept students who enroll in fall. We do not accept students who want to 
transfer in halfway through the school year.

注：已持有IGCSE全球统考成绩或就读其他国际课程的学生，我校会单独评估。
Note: students who already have IGCSE exam scores or have taken other international courses will be evaluated separately.

入学考试报名方式  How to apply for the entrance exam

启动日期： 2016年11月26日
Start date: 26th of November, 2016

在线申请: 登录校网 www.dchigh-suzhou.cn 或通过微信进行报名
Apply online: www.dchigh-suzhou.cn, or apply by Wechat

入学考试报名截止日期  Deadline for applying for the entrance exam

在考试席位未报满的情况下，入学考试截止日期是考试前10个工作日。
If seats are available, the deadline to apply for the entrance exam is 10 working days before the exam.

更改考试日期规定  Rules for changing your exam date

若您要更改考试日期，请在考试日前10个工作日以电子邮件的方式通知我校招生办公室。逾期我校将不接收
您的任何更改。每位考生只有一次改考机会。
If you want to change the date of your exam, please email our admissions office at least 10 working days 
before the exam date. After the deadline, our school will not accept any date change. Each student only 
has one chance to change the exam date.

退费规定  Rules for Obtaining Refunds

考生一旦报名成功，我校不接受任何的入学考试费和重考费的退费申请。
If the candidates successfully apply for the entrance exam or re-sit, we will not accept any requests for a refund.

关于中考  About zhongkao

初三学生需提供中考成绩，我校将存档并作为英语和数学初步分班的参考之一。
Year 9 students need to provide a zhongkao transcript. Our school will keep a copy of the transcript on file 
and it will become one of the references for grouping students into English and Mathematics sets.

学校微信公众号
Public Wechat



10  11  10  

入学考试安排  Entrance Exam Arrangement

考试日期及相关截止日期  Exam Dates and Application/Date Change Deadlines

日期 
Date

内容 
Exam

报名和更改考试截止日期 
Application/Date Change Deadlines

2017/01/14  
(周六/ Sat)

第一次考试：提前招考
Early Decision: Entry Exam 1

2016/12/30  
(周五/ Fri)

2017/03/25   
(周六/ Sat)

第二次考试：常规招考
Regular Decision: Entry Exam 2

2017/03/10   
(周五/ Fri)

2017/05/06   
(周六/ Sat)

第三次考试：常规招考
Regular Decision: Entry Exam 3

2017/04/21   
(周五/ Fri)

2017/06/27
(周二 / Tue)

第四次考试：最后招考
Late Decision: Entry Exam 4

2017/06/12
(周一 / Mon)

考试科目  Exam Subjects

1、英语  English

·英语机考（60分钟）Computer Based Test (60 minutes)

·写作测试（30分钟）Writing test (30 minutes)

·口语测试（10分钟）Speaking test (10 minutes)

2、数学测试（60分钟）Maths test (60minutes)

3、科学测试（45分钟）Science test (45minutes)

当你报名成功后，请查收邮件，自行打印准考证确认函，并于考试日携带入校签到。请考生于我校官网自行下

载备考资料。具体考试时间和考试安排，招办将在考前一周通过邮件发送至家长邮箱。

Please check your email to print the confirmation letter and bring it to sign in on the exam day. Please 

download the Entrance Exam Study Guide on the school website. The admissions office will inform 

candidates of the specific time of their entrance exam. 
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入学考试安排  Entrance Exam Arrangement

考试须知  Exam notice

·考生需提前报名并在线支付500元考试费。重考需支付200元考试费。

·请考生携带准考证提前到达考场登记，开考15分钟后将不接受考生进场。

·进入考场，只可携带无外壳的科学计算器及水杯，其余一切物品皆不可带入考场。

   我校会提供一切考试所需文具。若有特殊请求，请务必提前与招办联系！

·每位考生可视其个人情况选择参加考试时间。除被给予重考机会外，每位考生只能参加一场考试。

·Students need to apply in advance and pay the 500 RMB exam fee online. If you are allowed to take a 

re-sit, you need to pay a 200 RMB exam re-sit fee.

·Students need to bring their candidate card and arrive early to register in advance. We will not allow any 

students to enter 15 minutes after the exam has begun.

·When entering the exam room, students can bring a scientific calculator without a case and a water 

bottle. All other items must be left outside the exam room. Our school will provide all the required 

stationery. If you have any special requests, please contact the admissions office in advance.

·Each student can choose the exam date depending on their personal preference. Students may only sit 

one exam, unless invited to re-sit an exam.

关于重考  Re-sit arrangement

·未达到录取标准但在指定的差距范围内，会被给予一次重考机会。参加重考不代表会被最终录取。

·重考日期为2017/03/25、2017/05/06和2017/06/27，可自主选择重考时间。

·参加6月27日测试的考生，其重考机会取决于名额是否剩余。

·重考内容为未通过的指定科目。

Students that score close to the admission standard will be asked to re-sit the subjects that they have 

not passed. They can choose the re-sit date but a re-sitdoes not guarantee that they will receive an offer.

Students wishing to re-sit the exam in the EE4 slot will only be accepted depending on the number of 

spaces available.
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录取和入学须知  Acceptance and Enrolment Notice

录取人数  Acceptance Number

本学年我校计划招生人数为250人左右。Our school plans to accept about 250 students this year.

录取程序  Acceptance Process

最终录取：学术管理层和招生部对考生的入学考试结果进行整体评估，并决定是否最终录取。
通知时间：考试结束一周内，招生办将通过邮件通知家长录取结果。
确保席位 ：考生必须在规定日期内完成保证金的缴纳，以确保席位。

Final acceptance: The academic leadership and admissions office assesses students’ entry exam results, 
and determines whether they will receive a final acceptance.
Notification time: The admissions office will email acceptance results to parents within one week after the 
exam.
Guaranteed seats: Students must pay a deposit before a specified date to reserve their space in school.

入学须知  Enrolment notice

入学前需完成事项如下，届时会有相关部门提醒新生及时完成相关准备工作。
Before enrolling, students need to complete the following items. Each department will remind new students 
to complete the related preparatory work in time.

事项    Items 备注   Note

选课表递交   
Submit options form

5月29日前完成递交    
Submit before May 29th

住宿确认及缴费   
Boarding confirmation and payment

财务部门通知缴费时间    
Finance department informs the payment date

校车确认及缴费   
School bus confirmation and payment

校车公司通知缴费时间    
School bus company informs the payment date

校服缴费   
Uniform payment

财务部门通知缴费时间    
Finance department informs the payment date

迎新日   
New parents welcome day

5月20日，当日需递交选课表    
May 20th, deadline for submitting options form

校服领取、IC学生卡办理、家长信息采集   
Collect uniform, student IC card & parents’ information

8月初（开学前两周请家长勿远行）    
At the beginning of August (suggest parents do not 
arrange long trip two weeks before enrolment)

《新生入学就读条款与协议》填写递交    
Submit Terms and Conditions

与保证金缴费同步，在规定时间内递交
Immediately after the deposit payment

中考成绩单（初三学生）、护照复印件    
Zhongkao transcript (Year 9 student) and copy of passport

校服周递交
Submit in uniform week

生活用品准备    
Prepare daily necessities

开学前一周住宿部门发送具体通知    
The boarding department sends a detailed notice 
one week before the new academic year begins

住宿生入住时间    Boarding date 8月15日   August 15th

开学时间   
Commencement date

IGCSE新生8月16日，AS新生8月17日    
August 16th for IGCSE, August 17th for AS

 * 更多住宿相关信息，请联系 For more boarding information, please contact :
       http://www.dchigh-suzhou.cn/cn/boarding.htm           Boarding@dchigh-suzhou.cn          0512-67875019
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2017-2018学费收费标准及说明 Annual Tuition and Instruction 2017-2018录取和入学须知  Acceptance and Enrolment Notice

1. 学费  Tuition

学费   Tuition
142,000 元/年  
142,000 RMB per year  

2. 服务费  Service Fee

入学测试   Enrolment Test 500 RMB

重考测试   Re-sit Test 200 RMB

住宿费/年   Boarding Expenses / Year
12,600 RMB (沙克尔顿公寓周住宿 Shackleton weekly boarder)
12,600 RMB (艾伦公寓周住宿 Alleyn weekly boarder)
15,800 RMB (艾伦公寓长期住宿 Alleyn termly boarder)

3. 代办费  Other Fees

校服费   
Uniform

约人民币3,000元，学生校服的设计、质量和费用由德威教育        
集团统一确定    
The total cost for the entire school uniform is approximately 
3,000 RMB per student. The school uniform is designed by 
Dulwich College Management.

课外活动/旅行费用   
Extra-curriculum Activities/Outings

由活动组织者（第三方）或旅行组织者和学校协商后确定   
Extra-curriculum activities/outings expenses will be jointly 
discussed and determined by the school and the activity 
organiser/travel agency

CIE/Edexcel报考费   
CIE/Edexcel Exam Registration Fee

敬请参照当年考试机构发布信息
Please refer to the official release from CIE & Edexcel every year

4. 保证金退费说明  Policy for deposit refund

退费申请日期 
The refund application date

录取保证金退回比例 
Percentage of admission deposit returned

2017年05月31日前（包括05月31日）
Before May 31st, 2017

100%

2017年06月01日 - 2017年07月31日
June 1st, 2017- July 31st ,2017

90%

2017年08月01日–新学年开学第一天
August 1st, 2017- The start of the new 
academic year

80%

注：为保证原版书籍的权威性和更新性，并减少学生的额外支付，我校采取免费按年借阅所学书籍。
学生必须在充分利用书籍的情况下，保证书籍不被人为损坏。
Note: in order to ensure text books are authentic and up-to-date and to reduce the additional payment of 
students, our school would like to allow students to freely borrow books for a year. Students must make 
full use of the books and ensure that the books are not damaged.
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附录1. 学生作息时间表  Appendix 1. Student Schedule

07:30 - 07:50 早餐  Breakfast

08:00 – 08:10 晨会/班会  Tutor Time

08:15 – 09:35 第一节 & 第二节  Period 1 & 2

09:35 – 09:50 休息  Break

09:50 –11:10 第三节 & 第四节  Period 3 & 4

11:10 – 11:20 休息  Break

11:20 – 12:00 第五节  Period 5

12:00 – 12:40 午餐  Lunch

12:40 – 13:30 第六节  Period 6

13:30 – 13:40 休息  Break

13:40 – 15:00 第七节 & 第八节  Period  7 & 8

15:00 – 15:10 休息  Break

（ 周五14:30放学   School finishes by 14:30 on Friday ）

15:10 – 16:30 课外活动/技能/第九节&第十节   ECA / Skill / Period 9 & 10

17:15 – 18:15 晚餐  Dinner

18:30 – 20:30 晚自习  Self-study

1. 早上课间，学校咖啡吧会供应食物。
2. 周一和周三，每位学生均需参加由学校组织的不同选修课。
3. 周一至周四晚18:30 - 20:30，老师将根据值班表轮流监督学生自习。
4. 住宿生每晚均要上交电子产品，22:30准时断网熄灯睡觉。

1. The school coffee shop supplies food during the morning break.
2. Each student must attend different elective extra-curricular courses which are organized by the school on  

Mondays and Wednesdays.
3. Teachers take turns to supervise students’ self-study every Monday to Thursday night from
    18:30 to 20:30.
4. Boarders must hand in electronic products every night. Network and lights will be turned off by 22:30.

注：此作息时间表仅供参考，以学术部每学年发布为准。
Note: This student schedule is for reference only. It is subject to the release from the Academic department each academic year.
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附录2. 学生着装要求  Appendix 2. Student Dress Code附录1. 学生作息时间表  Appendix 1. Student Schedule

女生着装要求 男生着装要求

着装要求  Dress Code

1. 学生在校期间必须穿着校服。

2. 体育课和运动会期间需穿着运动服。

1. Students must wear uniform in school.

2. Students should wear the sports uniform during physical education and sports meetings.

Girl’s White long sleeve shirt
白衬衣

Girl’s Tie  
领带

Girl’s Blazer  
女式西装

Checked skirt 
格子裙

Navy Blue socks (Knee-high)
深色过膝长袜

Black shoes  
黑色皮鞋

Boy’s White long sleeve shirt
白衬衣

Boy’s Tie  
领带

Boy’s Blazer  
男式西装

Boy’s Grey trousers  
灰色长裤
Greysocks(3/4)  
深色袜子
Black shoes 
黑色皮鞋
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附录3. 常见问题解答  Appendix 3. Frequently Asked Questions

Q1.  我校历史

德威学校是英国最古老的私立男子学校之一，1619年始创于伦敦南部。德威教育集团（DCI）的成立，

将德威教育的办学理念延伸至全球。如今，德威已成为发展最快的英国独立学校集团之一。通过德威教育集

团，德威学校已经在亚洲成功办学十多年，我们的教育以追求卓著的学术成果和全面发展的个体著称，在东西

方的社区间架设起沟通的桥梁。DCI和伦敦德威学院签署了百年独家合作协议，计划在亚洲和全球各地扩展德

威教育网络。我校的开办经由伦敦德威学院许可，并在学术上接受其督导。我校与伦敦德威学院关系紧密，伦

敦德威学院副校长每年来我校访问检查，确保我校按照德威标准运作。

苏州德威国际高中隶属上海德威管理集团(DCI),是该集团管理的多所学校之一。DCI目前在中国和亚洲各

地共开办了七所国际学校和两个国际高中。上海德威英国国际学校于2003年开办，是德威管理集团开办的第

一所学校，现已成为沪上顶尖的私立学校之一，成绩杰出，声誉斐然。在这所学校取得良好的社会反响之后，

德威管理集团在北京、苏州、珠海、首尔、新加坡和缅甸开办的多所学校相继取得成功。我校和其他各所德威

学校联系密切，是德威大家庭中的一员。我们为学生提供高水准、物有所值的教育，确保学生顺利前往世界各

地顶尖大学深造。

Q1. Our Heritage

Dulwich College is one of the UK's oldest independent schools, founded in South London as a boys’ school 

in 1619. Dulwich College International (DCI) was established to bring the Dulwich education to students 

around the world and is now one of the fastest growing UK independent school networks. Through DCI, 

Dulwich College has been in Asia for more than ten years, building bridges between Eastern and Western 

communities and delivering high academic results and a well-rounded education. DCI and Dulwich College 

have signed an exclusive cooperation agreement for a century. We plan to expand the Dulwich education 

in Asia and around the globe. We started the school under the agreement with Dulwich College London, 

and accept their supervision and academics. Our school and Dulwich College have a close relationship. 

The vice president of Dulwich College visits our school annually to ensure that our school is functioning in 

accordance with an ideal standard.

Dulwich College International High School Suzhou is an affiliate to Dulwich College Shanghai Management 

Group (DCI), and is one of many schools under the group’s management. DCI is currently in China and 

Asia and has opened a total of seven international schools and two international high schools.  Dulwich 

College Shanghai opened in 2003, it is the first school that DCI opened, and has become one of Shanghai's 

top private schools, with an outstanding performance and reputation. After this school achieved a good 

reputation, Dulwich Management Group has been successful in Beijing, Suzhou, Zhuhai, Seoul, Singapore 

and Myanmar. Our school and all the other Dulwich schools are closely linked in one ideal family. We 

provide students with a high quality and invaluable education to ensure that our students can attend the 

world's top universities.
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附录3. 常见问题解答  Appendix 3. Frequently Asked Questions

Q2.  我们的师资

我们的教师都是根据他们的教学经验和技巧严格挑选而来。所有的外籍教师都具有本科以上学历和高中

教师资格证书，并且都有在中国教书的经验。他们毕业于国外知名大学，包括牛津、威斯康辛大学麦迪逊分

校、伯克利音乐、明尼苏达、爱丁堡、伦敦国王学院、华威、杜伦、伯明翰、诺丁汉、加州州立理工、香港

大学和新加坡国立大学等名校。

我校在本学年共有101位教职员工，其中62位为教师，其余39位为行政老师。在教师队伍里，有51位

外籍教师，占比为82%。教师与学生比例约为1:9。中外教职员工紧密合作，共同努力，在家长的支持和配合

下，帮助学生不断进步，实现梦想。

Q2. Our Faculty

Our teachers are carefully selected on the basis of their teaching experience and skills. All foreign 

teachers have a bachelor degree or higher, a high school teacher qualification certificate, and have 

teaching experience in China. They have graduated from well-known foreign universities, including 

Oxford, University of Wisconsin-Madison, Berkeley College of Music, The University of  Minnesota, The 

University of  Edinburgh, King's College London, University of  Warwick, Durham University , University 

of  Birmingham, University of  Nottingham, California State Polytechnic University , Hong Kong University  

and the National University of Singapore to name a few.

This academic year in our school, we have 101 staff in total, including 62 teachers, and 39 administrative 

staff. In our team of teachers, there are 51 foreign teachers, accounting for 82%. The teacher to student 

ratio is about 1: 9. Chinese and foreign staff work together and share efforts with the support and 

cooperation of parents, and help students continue to progress and realize their dreams.

Q3.  录取标准、名额和比例

我校录取标准采用英国全面的评分标准体系，学生必须每个部分均达到标准，才准予录取。学生的考试

分数，由我校学术部门封存，均不对外公布。每年平均录取比例大概为30%-40%，每场录取比例不一样，这

取决于每一场学生考试结果。但是，每场的录取标准是一样的。2017年我校预计招收250名左右的学生，四

场考试均采用优先录取、保证金确保席位的原则。每场考试结束后，一周后得知录取结果，并必须在截止日

前缴费以确保席位，考虑时间通常为一至两周。

Q3. Admission standard, quota and proportion

Our school admission standards adopt a broad, comprehensive scoring system. Students must reach 

the standard for each section to be granted admission. Students’ test scores are sealed by the academic 

department and are not released. The average enrollment ratio is about 30%-40% every year, the 

proportion of each exam is not the same, but depends on the student's individual test results. Our school 
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is expecting to enroll about 250 students in 2017. All four exams adopt preferential admission over any 

subsequent exams, and admission is dependent on space. After each test, results are emailed within a 

week, if an acceptance is offered, payment must be made by the deadline in order to guarantee a space. 

The deadline is usually one to two weeks.

Q4.  课程体系和学习科目

*IGCSE国际普通中等教育证书课程：一年（IG1）或两年 (IGA和IGB) 。

全世界有100多个国家颁发“剑桥国际普通中等教育证书(IGCSE)”。各国高等教育机构和用人单位也都

高度认可这一证书，并将其作为一种学术能力的体现。“国际普通中等教育证书”项目鼓励以学生为中心和提

问式授课的学习方式，重视发展学生的创造性思维和解决问题的能力，为A Level和大学的学习做最充分的准

备。

*A Level剑桥国际高级证书课程：两年（AS和A2），必修是数学和英语，选修可以从物理、化学、生

物、艺术、音乐、地理、经济学、计算机、心理学这九门中选择三门作为学习科目。A Level受到各国大学和

公司的广泛认可与重视。部分美国大学对于在A Level考试中取得高分的学生给予多达一年的学分。

Q4. Curriculum and Subjects

* IGCSE (International General Certificate of Secondary Education): one year program (IG1) or two year 

program (IGA and IGB).

There are more than 100 countries around the world that issue the "Cambridge International General 

Certificate of Secondary Education (IGCSE)". Education institutions and employers from many countries 

regard this certificate highly as a manifestation of academic ability. The ‘International General Certificate 

of Secondary Education’ program encourages student-centered teaching and question-learning, places 

emphasis on developing students' creative thinking and problem-solving skills and does the most to 

prepare students for A Level and universities’ study. 

* A Level Cambridge Advanced International Certificate Course: Two years (AS and A2) Mathematics and 

English are compulsory. Students then select three subjects from Physics, Chemistry, Biology, Art, Music, 

Geography, Economics, Computer Science and Psychology. The A Level is widely recognized and valued 

by universities and companies in most countries. Some US universities may give students who get a high 

score in their A Level examinations up to a year's credit for that course.
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Q5.  IGCSE一年制和两年制的区别

IGCSE一年制和两年制哪个好？没有绝对的回答，适合的才是最好的。

IGCSE两年（四年制）

 必修科目是数学、英语、科学（物理、化学和生物）、中文；选修可以从艺术、地理、音乐、经济学、计算

  机和西班牙语六门中选择两门。

 有充足的时间提高综合能力-课内、课外；

 打好扎实的语言基础；

 选课广泛，未来可选择的专业没有明显限制。

 国家选择上：都可以，但四年制学生选择美国偏多。

IGCSE一年（三年制）

 只学5门常规学科：数学、英语、化学、物理和经济学，没有选修课程；

 课程进度非常快，从入学到次年5月份就必须参加IGCSE全球统考；

 课外活动时间相对有限；

 适合哪些学生？

- 学习上：数理化很强，英语扎实

- 大学专业上：相对较明确，偏理科；经济也可以

- 国家选择上：都可以，但三年制学生选择英国和加拿大偏多

我校会根据学生的入学考试成绩来划分。被一年制录取的学生可以转到两年制；但是被两年制录取的学生不可

以转到一年制。

Q5.Differences between the IGCSE one-year and two-year programs

Is the one-year or two-year IGCSE program better?

Two-year:

 Compulsory subjects are Mathematics, English, Science (Physics, Chemistry and Biology), Chinese; you 

can choose two electives from Art, Geography, Music, Economics, Computer Science and Spanish.

 There is plenty of time to improve student's overall ability: curricular and extra-curricular;

 Lays a solid language foundation;

 Country choice: Almost all countries but students prefer to choose American universities.

One-year:

  Learn only five subjects: Mathematics, English, Chemistry, Physics and Economics, no elective courses;

 The pace is fast. Students only have from admission until May to prepare for their global IGCSE 

examination;

 the time for extracurricular activities is limited;

 Which students fit the one-year program?
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- Learning: Physics and Chemistry is very strong, solid English

- University majors: relatively clear goals, partial to science; economicsalso

- Country choice: Almost all countries but students prefer to choose UK and Canadian universities.

Our school will divide the students based on students' entrance exam scores. One-year admitted students 

can go to the two-year; but the two-year admitted students cannot go to the one-year group.

Q6.  关于考前课外辅导培训

苏州德威国际高中入学考试是由我校专业教师所打造。我们不与任何培训中心合作，也不与他们分享任

何考试内容。最好的准备就是参加由我校专业教师团队制定的周六强化课程。家长可关注我校微信平台，最新

课程通知会及时公布。如错过我校课程报名，可根据孩子需求，自主安排，选择适合孩子的辅导课程。

Q6. About tutoring for exams

The Dulwich International High School Suzhou entrance examination is created by professional teachers 

from our school. We do not cooperate with any training centers and do not share any examination content 

with them. The best preparation is to participate in intensive courses on Saturday led by a professional 

teaching team from our school. Parents can follow the school’s WeChat to receive the latest course 

notifications which are announced promptly. If you miss the enrollment for our Saturday school, you can 

independently arrange tutoring courses for your children according to their needs.

Q7.  入学后是否需要参加托福、雅思等额外的课外辅导培训？

不需要，我校的学生跟苏州任何其他学校的学生都不一样，因为我校的四年学习是全英语的学习环境（除了

中文课程以外）。如果学生充分利用校内的英语学习机会，那他们完全没有必要花费额外费用在校外补习班上。

另外，我校的英语课程设置，已涵盖托福、雅思等考试要求和内容学习，家长无需再为孩子添加任何课

外培训课程。学生打好英文基础、努力学好我校英语课程后，需要考试时，再在网上在线报名考试即可。

Q7. Do students need to attend additional tutoring for TOEFL or IELTS after school training?

No, our school students are different from other students in any school in Suzhou, because our school is a 

full four-year English learning environment (except Chinese courses). If students take full advantage of the 

opportunity to learn English in school, they should not need to spend additional money on a cram school.

In addition, our school’s English curriculum covers TOEFL, IELTS and other examination requirements and 

content, therefore parents are not required to add any extra training courses for their children. Students 

lay the foundation of English through our school English classes; when they need to take a TOEFL or IELTS 

examination, they register online for the test.
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Q8.  大学录取佳绩和国家去向

苏州德威国际高中提供英国剑桥大学考试委员会（CIE）的IGCSE和A-level课程，学生可以通过参加这

些国际课程考试获得的成绩，去申请世界各地的名校，包括美国、英国、加拿大、爱尔兰、澳大利亚、新西

兰、新加坡、荷兰、德国、法国、瑞士、西班牙、南非及中国香港等等。在美国和加拿大等一些国家，优异的

全球剑桥国际考试成绩，可以抵换国外高达一年的大学课程学分，这可以节省学生们在高等教育上花费的时间

和金钱。超过500所美国大学认可A Level成绩，包括所有常春藤盟校。

自四年前我校开办以来，升学率为100%。大部分学生（56%）已经在美国的大学就读。几乎所有的学生都

被录取到排名前100的美国综合大学或文理学院。在所有的毕业生中，就读英国大学的占26%，他们几乎都申请

到前20的名校，其中80%的学生申请到前10的名校。就读加拿大大学的学生占16%，几乎100%的学生申请到

前10的名校。具体录取大学名单，请参看我校宣传手册。

Q8. Successful admission to university and studying in countries abroad

Dulwich International High School Suzhou offers IGCSE and A Level courses from the University of 

Cambridge Examinations Board (CIE), students can participate in the international course examination and 

obtain results to apply for schools around the world, including the United States, Britain, Canada, Ireland, 

Australia, New Zealand, Singapore, the Netherlands, Germany, France, Switzerland, Spain, South Africa and 

Hong Kong and so on. For some countries like the United States and Canada, with excellent Cambridge 

International Examinations results, you can receive credits for one year in college, which can save time and 

money that students spend in higher education. More than 500 US universities recognize A Level results, 

including all Ivy League schools.

Since our school opened four years ago, the graduation rate is 100%. Most students (56%) have enrolled 

in US universities. Almost all of these students have been admitted to American universities in the top 100 

or ARTS. In total, graduates studying in British universities accounted for 26%. Almost all of them apply 

to the top 20 schools, of which 80% of students apply to the elite top 10. Students attending Canadian 

universities accounted for 16%, almost 100% of these students applied to the elite top 10. For a specific 

university admissions list, please see our school brochure.
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Q9.  申请大学时，是否需要寻求中介的帮助？

我校有专业的大学升学指导部门，升学指导老师会帮助学生们开展大学升学工作。每年不同国家的不同

大学都会到我校开设讲座，和学生面对面交流。在这三或四年的潜移默化的学习中，学生对于其以后要选择

的国家、大学和专业，都会有明确的目标和方向。我校会一直指导学生如何准备和申请大学，所以无需中介

的帮助。

Q9. When applying for college, do you need to seek help from intermediaries?

No, our school has a professional university counselling department. Counsellors will help to guide 

students with their university choices and applications. Various universities from different countries hold 

lectures in our school every year and communicate with our students face to face. After three or four 

years of learning within the school, students should have clear goals and direction in terms of the country, 

university and major to choose in the future. Our school will always guide students on how best to prepare 

and apply for college, making the use of an intermediary unnecessary.
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